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houden tot er betere en duidelijkere afspraken op
papier staan met het COA. Vijf insprekers gaven 
duidelijk de consequenties aan voor de buurt van
het ontbreken van die afspraken. Wat goed dat er
mensen zijn die zo duidelijk gevolgen kunnen 
verduidelijken aan de hand van de huidige
afspraken met het COA! Die laatste heeft zich 
overigens tot nu toe nog niet gehouden aan 
beloftes of gemaakte afspraken!! Die uitleg en 
toelichting maakte helder hoe belangrijk dat
voorbereidingsbesluit voor de buurt, Albergen en 
Tubbergen is.

En vervolgens werd duidelijk hoe groot de kloof
tussen politiek en burgers is. Iedere fractie las een 
vooraf geschreven stukje op waarin ze elkaar
complimenteerden met de samenwerking,
aangaven dat hun eisen voldoende ingewilligd 
werden en dat volgens hen de noodzaak voor het
voorbereidingsbesluit niet meer nodig was. 
Met stijgende verbazing zat ik daar te luisteren 
terwijl de buren om me heen steeds bozer werden.
Geprezen werd de wethouder die had geregeld dat
het de gemeente Tubbergen niets ging kosten en
die de regie weer over had genomen van Den
Haag. Maar niets over de buurt met hun zorgen 
over afspraken met het onbetrouwbare COA, de
veiliaheid voor de huurt en de kosten dip we


